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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 11.4.2022  

 
 

Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík, Eva 
Struhárová 
 
Neprítomní poslanci: Mgr. Michal Moško (ospravedlnený) 
       
Garant VMČ Stred:   Mgr. Gabriela Babony 
 
Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Ing. Róbert Hartmann, Ing. Iveta Marčeková 
 

Program: 
1. Otvorenie 
2. Prerokovanie žiadostí 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov 
5. Rôzne   
6. Záver 
 
1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že VMČ Stred 
v počte 5 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  
 
HLASOVANIE: 
Za: 5      Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík, Eva Struhárová 
 
Poslanci odsúhlasili program 
 
2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková:  

Žiadosť o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k.ú. Trenčín, na ulici Bezručova pre 

Mgr. Peter Dubina a manželka Zuzana Lančaričová - novovytvorená C-KN parc. č. 1902/165  

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 27 m2, odčlenená geometrickým plánom č. 37666401-

7/2022 z pôvodnej C-KN parc. č. 1902/1  evidovanej na LV č.1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 

1/1-ina, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku a zabezpečenia prístupu do garáže 

vo vlastníctve žiadateľa. Ide o pozemok na Ul. Bezručova nachádzajúci sa medzi chodníkom 

a garážou vo vlastníctve žiadateľa, ktorý je využívaný ako prístup do garáže. Mesto Trenčín 

v minulosti v danej lokalite odpredalo obdobný pozemok susednému vlastníkovi. Daný pozemok 

je pre Mesto Trenčín, ako aj pre tretie osoby nevyužiteľný.  

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 17.02.2022 odporučili predaj pozemku. 
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 HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík, Eva Struhárová 

 
Uznesenie bolo schválené 

 
 
2.2. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie sa k žiadosti Evy Struhárovej a manž. Ing. Štefana Struhára, ktorí požiadali 

o odkúpenie pozemku v k.ú. Trenčín – CKN parc.č. 1981/27 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

29 m2, odčleneného z pôvodnej CKN parc.č. 1981/16, za účelom jeho udržiavania a starania sa oň, 

a zároveň vytvorenia záchytnej bariéry (plota) medzi ich domom a prístupovou komunikáciou ku 

garážam. Ide o pozemok nachádzajúci sa na Ul. Nová v Trenčíne, pozdĺž stavby rodinného domu 

vo vlastníctve žiadateľov. Predmetný pozemok je od domu oddelený obrubníkom, čo je vlastne 

existujúci odkvapový chodník. Keď v zimných mesiacoch napadne sneh, majitelia garáží 

premiestnia odhrnutý sneh s prístupovej komunikácie na múr rodinného domu, čo žiadateľom 

spôsobuje poškodenie ich stavby.  

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 10.11.2021 prerokovali a predaj vyššie 

uvedeného pozemku odporučili, s podmienkou zachovania voľnej šírky účelovej komunikácie 

minimálne 6m od hranice garáží.  

 HLASOVANIE:  
Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 1 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík 
Zdržala sa: Eva Struhárová 
 
Uznesenie bolo schválené 

 
 
2.3.  Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie k  predaju  nehnuteľnosti - pozemku v k. ú. Trenčín, C-KN parc.č. 263/5 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 50 m2, zapísaného  na LV č. 1 ako vlastník Mesto Trenčín 

v podiele 1/1-ina,  pre Ing. Mariána Hudečka v podiele ½-ica a Mariána Hudečka a manž. Alenu 

v podiele ½-ica, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku využívaného ako prístup a 

zázemie k rodinnému domu. Ide o pozemok nachádzajúci sa vo vnútrobloku na Ul. Hviezdoslavovej 

v Trenčíne, tzv. blok IX. V roku 2015 Mesto Trenčín uzatvorilo v súlade s uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Trenčíne kúpne zmluvy s vlastníkmi susedných nehnuteľností (Daniela 

Bartanusová, Ing. Juraj Schlesinger), ktorých predmetom bol predaj pozemkov vo vnútrobloku na 

základe ich vzájomnej dohody, avšak rodina Hudečkových  nepristúpila k uzatvoreniu kúpnej 

zmluvy. Odpredaj pozemkov bol odporučený VMČ Stred dňa 09.02.2015. Dňa 29.4.2016 bola 

medzi Mestom Trenčín ako prenajímateľom a Mariánom Hudečkom s manž. a Ing. Mariánom 

Hudečkom ako nájomcami  uzatvorená Nájomná zmluva č. 11/2016, ktorej predmetom je 
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prenájom pozemku C-KN parc.č. 263/5 o výmere 50 m2, za účelom majetkovoprávneho 

vysporiadania pozemku, ktorý je využívaný ako prístup a zázemie k nehnuteľnosti vo vlastníctve 

nájomcov.  Nájomcovia listom zo dňa 31.01.2022 požiadali Mesto Trenčín o odkúpenie dotknutého  

pozemku. 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 17.2.2022 opätovne odporučili odpredaj 

pozemku C-KN parc.č. 263/5. 

 HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík, Eva Struhárová 

 
Uznesenie bolo schválené 
 
 

2.4. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie k  predaju  nehnuteľnosti - pozemku v k. ú. Trenčín, C-KN parc.č. 3375/22 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 234 m2, zapísaného  na LV č. 1 ako vlastník Mesto Trenčín 

v podiele 1/1-ina,  pre Petra Petrušeka, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania dlhodobo 

užívaného pozemku. Ide o pozemok nachádzajúci sa na ulici Ku štvrtiam. Pozemok je oplotený 

a dlhodobo užívaný ako záhrada, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť s nehnuteľnosťami vo vlastníctve 

kupujúceho. Pozemok je pre Mesto Trenčín nevyužiteľný.  

Odborné útvary MsÚ v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 24.3.2022 odporučili odpredaj pozemku 

v zmysle žiadosti. 

 HLASOVANIE:  
Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík, Eva Struhárová 

 
Uznesenie bolo schválené 

  
 
2.5. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie sa k prenájmu pozemkov v k. ú. Trenčín pre  Michal Vicena -  pozemky v k.ú. 

Trenčín, C-KN   parc.  č.  1944/22 zastavaná  plocha a nádvorie o výmere 32 m² a  C-KN   parc.  č.  

1944/23 záhrada o výmere 14 m², evidovaných na LV č.1 ako výlučný vlastník Mesto Trenčín 

v podiele 1/1,  za  účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov využívaných ako 

predzáhradka a dvor. Ide o pozemky nachádzajúce sa na ulici Veterná. Pozemky sú oplotené 

a dlhodobo využívané už pôvodnými vlastníkmi rodinného domu a tvoria neoddeliteľnú súčasť 

s nehnuteľnosťami žiadateľa. Na základe výzvy Útvaru majetku mesta Mestského úradu 

v Trenčíne, pán Michal Vicena požiadal o ich majetkovoprávne vysporiadanie formou prenájmu.  
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Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 24.03.2022 odporučili prenájom pozemku 

v zmysle žiadosti.   

 
 HLASOVANIE:  

Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík, Eva Struhárová 

 
Uznesenie bolo schválené 

 
 
2.6. Ing. Marčeková 

P.  Ing. Marčeková odprezentovala Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 8/2022, ktorým sa 
mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 10/2016 o dočasnom parkovaní motorových 
vozidiel na vymedzených úsekoch miestnych komunikácií na území mesta Trenčín. 

 
 
 HLASOVANIE:  

Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Pavol Bobošík, Eva Struhárová 

 
Výbor mestskej časti Stred navrhované zmeny odporúča 
 
 
 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

Požiadavka Odpoveď 

P. Bobošík, MUDr. Žďárský: Na ulici Sasinkova 
a priľahlých rekonštruujú plynofikáciu. Otázka, 
ako bude riešená oprava povrchu? Je možné, 
aby sa mesto so zhotoviteľom dohodlo na 
vyspravení celého povrchu s dlažbou?  

Mesto by muselo zaplatiť rozdiel medzi "úpravou 
chodníka do pôvodného stavu" (položením nového 
asfaltu) a vybudovaním dláždeného chodníka 
(vybúranie pôvodného chodníka, odvoz a likvidáciu 
odpadu, výstavbu nového dláždeného chodníka). V 
rozpočte na rok 2022 nie sú na takéto úpravy 
vyčlenené žiadne finančné prostriedky. 
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MUDr. Žďárský: Volal mi občan, že im na ul. 
Sasinkova chýba optický internet, a keď sa to 
teraz nespraví, tak potom už dlhú dobu sa tam 
nebude žiadna takáto vec diať. Ja viem, že je 
to všetko na poslednú chvíľu, ale pokiaľ tam 
skutočne ten optický internet chýba, nedalo 
by sa tam tá práca nejako pozdržať a nejako 
tam spraviť tú sieť? 

Rekonštrukciu plynovodov na sídlisku Noviny realizuje 
na základe právoplatného stavebného povolenia 
spoločnosť SPP DISTRIBÚCIA. Táto spoločnosť je 
majiteľom a prevádzkovateľom plynárenskej 
infraštruktúry na celom Slovensku s výnimkou 
tranzitných plynovodov - je to teda štátom zriadený 
monopol, pričom štát vlastní 51% akcií tejto 
spoločnosti. Spoločnosť nie je dodávateľom plynu - 
nepredáva žiadny produkt -  čiže funguje obdobne ako 
napríklad Národná diaľničná spoločnosť, ktorá je 
vlastníkom diaľnic, ale autá na nej nevlastní ani 
neprenajíma. 
Ako monopolný vlastník infraštruktúry na prenos 
výbušného a vysoko horľavého materiálu spoločnosť 
zodpovedá za bezpečnosť a zdravie obyvateľov. Preto 
napríklad (na základe rozhodnutia súdu) neplatí dane 
pri zábere verejného priestranstva a jej stavby sú 
automaticky verejno-prospešnými stavbám. Táto 
monopolná spoločnosť má len jeden jediný predmet 
podnikania - distribúciu zemného plynu. V jej portfóliu 
iné činnosti nie sú - nedistribuuje elektriku ani vodu a 
ani telekomunikačný signál ! 
Na rozdiel od monopolnej SPP Distribúcie máme na 
Slovensku niekoľko telekomunikačných spoločností, 
ktoré vlastnia a prevádzkujú infraštruktúru a zároveň 
predávajú telekomunikačné produkty - dáta, minúty, 
prístroje a pod. Tieto spoločnosti si navzájom 
konkurujú - pôsobia teda v trhovom prostredí. Patria 
sem napríklad T-Com, Orange, O2, Swan, UPC, Satro 
a.t.ď. Stavby týchto spoločností (okrem niektorých 
špeciálnych prípadov) nie sú verejnoprospešné 
stavby, ale štandardné komerčné stavby riadiace sa 
zákonom o telekomunikáciách. 
Z toho čo som napísal teda vyplýva, že SPP-Distribúcia 
nemôže osádzať optické káble a rovnako nemôže 
prevádzkovať optický internet. To môžu iba 
telekomunikačné spoločnosti na základe zákona o 
telekomunikáciách. Naopak telekomunikačné 
spoločnosti a ani nikto iný v SR okrem SPP distribúcie 
nemôže prevádzkovať na území SR plynovody. Je teda 
jasné, že od stavebníka - SPP distribúcia - nemôžeme 
požadovať položenie a prevádzkovanie optického 
internetu. 
Príprava takej stavby ako je rekonštrukcia plynovodu 
začína zámerom, ktorý odhlasuje predstavenstvo SPP-
D. Následne sa vypracuje projekt, prebehne 
povoľovací proces na stavebné povolenie, vysúťaží sa 
zhotoviteľ (s náležitým povolením na budovanie 
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plynárenskej infraštruktúry - na Slovensku sú "až" 3 
takéto spoločnosti), vybavia sa povolenia na 
rozkopávku a začne sa budovať s ohľadom na 
vykurovacie obdobie. Tento proces trvá približne 3 
roky. 
Príprava stavby optickej siete prebieha obdobne, 
rozdiely sú len v tom, že sa zisťuje záujem o optický 
internet medzi obyvateľmi, miesto stavebného 
povolenia sa vydáva územné rozhodnutie na základe 
zákona o telekomunikáciách a súkromné spoločnosti 
sa nemusia trápiť s byrokratickým verejným 
obstarávaním, čím zvyšujú svoju efektivitu. Takýto 
proces trvá tiež približne 3 roky. 
Z toho čo som napísal vyplýva že, ak by mesto chcelo 
donútiť SPP-distribúciu aby vyčkala na položenie 
optokáblov, musela by existovať telekomunikačná 
spoločnosť s právoplatným povolením o umiestnení 
stavby optosiete na sídlisku Noviny. Mesto Trenčín 
nemá vedomosť o takomto povolení a ani nemá 
vedomosť o komerčnom zámere niektorej zo 
súkromných telekomunikačných spoločností na 
vybudovanie optosiete na sídlisku Noviny. Mesto 
Trenčín by teda muselo požiadať niektorú (alebo aj 
viaceré) telekomunikačnú spoločnosť, aby sa takýmto 
zámerom zaoberala. Medzi funkcie miest a obcí a 
takáto úloha však nepatrí, rovnako ako mestá a obce 
nemôžu budovať vlastné verejné telekomunikačné 
siete. Ak by sa medzi telekomunikačnými 
spoločnosťami našla aspoň jedna, čo by o 
vybudovanie mala záujem, SPP-distribúcia by musela 
3 roky čakať na ukončenie povoľovacieho procesu a 
začiatok výstavby. Mesto si nemôže dovoliť na 3 roky 
pozastaviť povolenú verejnoprospešnú stavbu na úkor 
súkromnej telekomunikačnej výstavby. A v podstate 
to ani nemá ako urobiť. Naviac optokáble nie je 
možné pokladať do jednej ryhy s plynovodom. 
Neviem kde zobral občan informáciu " že keď sa to 
teraz nespraví, tak potom už dlhú dobu sa tam 
nebude žiadna takáto vec diať ", ale takéto stavby 
nemožno technicky spájať a preto ich časové 
naplánovanie nie je potrebné synchronizovať. Jedinou 
výhodou výstavby v rovnakom čase je, že sa ulica 
rozkope iba 1x a teda že ľudia sa nemusia vyhýbať 
rozkopávkam 2x. Táto výhoda by sa ale pri už 
rozkopaných uliciach a 3-ročnom čakaní stratila a 
spojenie by bolo skôr kontraproduktívne. Nič teda 
nebráni niektorej z telekomunikačných spoločností 
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pripraviť výstavbu optosiete na Novinách a povedzme 
o 3 roky ju aj zrealizovať. 

MUDr. Žďárský, JUDr. Stašková: Prosíme o 
doplnenie hliny na mieste, kde sa robila 
oprava revíznej šachty, ktorá leží na mestskom 
pozemku: Legionárska 660 vchod č.45-47 

Hlinu doplníme  

P. Baránková: Volala mi občianka z ulice 
Partizánska že treba dať do požiadaviek pre 
najbližšie zasadnutie VMČ STRED vyčistenie 
uličných vpustí pre celú ulicu Partizánska aj 
parkovisko, kde mesto vyberá poplatok za 
parkovanie.  

Čistenie komunikácií po zimnej údržbe ako aj 
dažďových vpustí začína v meste Trenčín celoplošne 
ako každý rok, začiatkom apríla.  
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Juraj Vidra: V roku 2021 sa na Vás obrátil môj 
otec s prosbou o vyvinutie úsilia, aby sa v 
r.2022 opravila cesta pred naším bytovým 
domom. Táto skutočnosť je aj v zápisnici zo 
dňa 11.10.2021.  
Keďže som bol do funkcie predsedu zvolený ja 
a od 7.2.2022 som zapísaný aj v registri SVB na 
Okresnom úrade v Trenčíne, teraz Vám ja 
adresujem túto žiadosť. 
Poprosím Vás o jasnú odpoveď či sa opraví 
tento rok cesta s parkoviskom pred naším 
domom na ul. Soblahovská 1104 alebo nie. 
127 obyvateľov v našom bytovom dome, 
ktorých zastupujem chce odo mňa jasnú 
odpoveď. V prílohe aktuálne foto zničeného 
povrchu. 

MHSL  urobí lokálnu opravu výtlkov 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: 
Pravdepodobne v súvislosti s vytvorením 
priechodu pre chodcov na ulici Jána Zemana 
tu bola vodorovným značením, cca o 5 
metrov, presunutá zastávka MHD. Označník 
zastávky však presunutý nebol, následkom 
čoho prišlo k situácií, kedy sa namiesto na 
začiatku zastávky ocitol označník uprostred 
nej. Ak by aj pri plánovanej výmene 
označníkov došlo k jeho presunu, takáto 
poloha zastávky bude značne problematická, 
nakoľko uprostred nej zostane stĺp verejného 
osvetlenia. Je presne v takej polohe, že 
cestujúci zo stredných dverí (určených aj pre 
kočíky či invalidné vozíky) budú 
nastupovať/vystupovať do stĺpu. Navrhujeme 
preto zastávku vrátiť do pôvodnej polohy (aj 
po vyznačení priechodu sa do priestoru medzi 
neho a označník sólo autobus bez problémov 
zmestí). 

Vyznačenie priechodu pre chodcov cez ulicu Jána 
Zemana bola pravidelne sa opakujúca požiadavka 
obyvateľov sídliska Noviny - či už cez požiadavky VMČ, 
rubriku otázky a odpovede. maily ale aj pri osobných 
stretnutiach. Posun zastávky bola podmienka 
dopravného inšpektorátu k vyznačeniu tohoto 
priechodu pre chodcov. Priechod bolo nutné vyznačiť 
k jestvujúcemu osvetľovaciemu stožiaru, aby nebolo 
potrebné budovať nové osvetlenie, keďže na takúto 
investíciu nevyčlenili poslanci VMČ stred žiadne 
finančné prostriedky. Pri rozhodovaní sme 
uprednostnili priechod pre chodcov pred zastávkou, 
nakoľko priechod využíva rádovo sto-násobok osôb 
ako zastávku. Zastávku sme posunuli tak, že ak 
ktorýkoľvek z používaných autobusov zastaví na jej 
začiatku, žiadne z dverí nemôžu byť pred stožiarom 
verejného osvetlenia - viď obrázok v prílohe.  
(Nový) označník bude umiestnený do novej (správnej) 
polohy s príchodom nového dopravcu. 
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Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: V prvom 
rade by sme sa chceli poďakovať za 
zrealizovanie našej požiadavky o osadenie 
pingpongového stola. Ako je vidieť na 
fotografii, stôl je osadený do priestoru 
trávnika. Z praktického hľadiska bude časom 
okolie stola bez trávy. Viem, že pracovníci 
hlavne v predvolebnom roku nemajú 
pravdepodobne čas osadiť napríklad 
zatrávňovaciu dlažbu do okolia stola. Ak je to 
tak, chceli by sme sa spýtať o možnosť 
dovezenia takejto dlažby a osadenia priamo 
obyvateľmi, ktorí budú stôl využívať. Za 
koordináciu, prípadne zodpovednosť by som 
sa osobne zaručil (R. Ščepko). Bol by som rád, 
keby ma niekto z MHSL kontaktoval a dohodli 
by sme prípadne všetko potrebné. Cieľom nie 
je zaťažovať pracovníkov MHSL. Ešte raz 
ďakujeme za realizáciu našej iniciatívy zo 
strany MHSL. Ceníme si to. 

Podľa skúseností vieme že sa takýto prvok nezaobíde 
bez funkčnej podlahovej plochy, preto máme 
pripravenú dopadovú plochu. Pre jej skorší termín 
aplikácie sme dohodnutý s p. Ščepkom o 
svojpomocnej montáži. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Podľa 
zamestnancov MHSL sa pripravuje revitalizácia 
vnútrobloku „Medvedice“ z prostriedkov EÚ 
fondov. Chceli by sme sa spýtať na mieru 
rozpracovanosti projektu v tomto konkrétnom 
vnútrobloku. Je už známe, kto rieši projekt 
jeho revitalizácie, prípadne v akom štádiu je 
aktuálne rozpracovaná jeho obnova? 

Momentálne sa nespracováva na tento vnútroblok 
žiadna projektová dokumentácia, prvky detského 
ihriska boli vymenené a opravené (MHSL), rovnako sa 
tam osadili aj nové drevené sedáky na lavičkách. 
Zároveň tu bola požiadavka od p. Medala na osadenie 
pingpongového stola, riešilo to MHSL, mapka 
vnútrobloku je priložená v prílohe. Do budúcnosti 
plánujeme určite pripraviť dokumentáciu aj na 
revitalizáciu tohto vnútrobloku spolu s opravou 
umeleckých diel (medvede, žena s dieťaťom). 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: 
Rekonštrukcia Ulice Jilemnického. Je známy 
termín rekonštrukcie tejto ulice, resp. 
harmonogram prác s termínom ukončenia? Pri 
príprave rozpočtu na rok 2022 na stretnutí s 
pánom primátorom bolo deklarované aj 
vyriešenie nefunkčného odvodnenia na ulici, 
ktoré je vidieť aj na fotografiách. Počíta sa pri 
investícii TVK aj s týmto problémom? 

Trenčianske vodárne a kanalizácie a.s. pripravujú 
rekonštrukciu vodovodu a kanalizácie na Jilemnického 
ulici. Táto rekonštrukcia podlieha stavebnému 
povoleniu a TVK a.s. je verejným obstarávateľom. V 
súčasnosti prebieha príprava projektovej 
dokumentácie, na základe ktorej bude potrebné 
stavbu povoliť a následne verejne vyobstarať 
dodávateľa. Tento proces trvá nejaký čas a preto 
termín známy nie je. Predpokladáme, že ak sa 
nevyskytnú komplikácie, investor - TVK a.s. by mohol 
stavbu rozbehnúť v priebehu roku 2023. Po dokončení 
rekonštrukcie vodárenských zariadení bude na ulici 
obnovený povrch cesty a ten musí byť riadne 
vyspádovaný a odvodnený. 
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Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Riešenie 
spomaľovacieho prahu na vozovke bez 
obmedzenia cyklistov. Prikladám príklad z 
Dánska ohľadom riešenia ukľudnenia cestnej 
dopravy bez obmedzenia cyklistov v rovnakom 
jazdnom pruhu. Posielam dva príklady 
možného riešenia, ako cyklistov neobmedziť a 
zároveň dosiahnuť spomalenie vozidiel. Chcem 
sa spýtať, či je možné takéto riešenie aplikovať 
aj na Slovensku. 

Takéto riešenie je podľa STN možné iba na 
nemotoristických komunikáciách - teda v peších, a 
obytných zónach. Na bežných miestnych 
komunikáciách by na  mieste stĺpika musel byť 
umiestnený aj ochranný ostrovček so šírkou 1m a 
plochou minimálne 5m2. Naše predpisy sú žiaľ 
niekedy "pápežskejšie ako pápež". Po rokoch vidíme 
ale snahu o ich zmenu na najvyšších miestach. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pri 
vhodných poveternostných podmienkach 
prosíme vyčistiť sklo na výveske VMČ Stred, na 
križovatke ulíc Inovecká a Dlhé Hony. 

Sklo na danej výveske bolo vyčistené 23 . 3. 2022. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Po vzore 
vývesných plôch v mestskej časti Sever 
žiadame o doplnenie loga Mesta Trenčín a 
textu „Výbor mestskej časti Stred“ na vývesné 
plochy. Dávame na zváženie, či by nebolo 
vhodné týmto nápisom v jednotnom dizajne 
označiť vývesky vo všetkých mestských 
častiach. Dnes pri prvom pohľade na nástenky 
nie je vôbec zrejmé, čo sa v nich nachádza. 

MÚ má v jednotnom dizajne nachystané nálepky s 
daným textom a logom TN pre všetky mestské časti. 
Všetky mestské vývesky nimi budú označené za 
vhodného počasia do konca apríla 2022. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pri 
vhodných poveternostných podmienkach 
prosíme vyčistiť pás zelene, vybudovaný v 
rámci rekonštrukcie chodníka pred 
nemocnicou, od rôzneho drobného odpadu 
(obaly, vreckovky, fľaše), ktorý sem zrejme 
navial vietor. Rovnako prosíme vyhrabať lístie. 

Plocha bude vyčistená v rámci jarnej starostlivosti o 
záhony.  

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme 
presun zvislého značenia na stĺpy VO – 
kruhový objazd pri Keramoprojekte. Ako 
súčasť výstavby cyklistického bypassu na 
kruhovej križovatke pri Keramoprojekte bolo 
zvislé dopravné značenie. Začiatok a koniec 
cesty pre cyklistov, osadené na samostatné 
stĺpiky, napriek tomu, že v tesnej blízkosti sa 
nachádzajú stožiare VO, na ktoré mohlo byť 
umiestnené. Umiestniť 30 (resp. 100) cm od 
lampy ďalší stĺpik pre dopravnú značku je nie 
len (finančne) neefektívne, ale takýto krok 
zbytočne zvyšuje vizuálny smog.  

Myslíme, že by presun značky možný bol v závislosti 
od stanoviska dopravného inšpektorátu, ktorý v 
blízkej dobe s požiadavkou oslovíme 
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Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pred asi 
2 rokmi som prosil o vyriešenie dopravnej 
značky osadenej do úzkeho chodníku. Vtedy sa 
riešenie nenašlo. Preto prikladám príklad z 
nášho hlavného mesta, kde sa našťastie touto 
problematikou systematicky venujú po zvolení 
M. Valla za primátora. Preto by som chcel 
požiadať, aby sme po vzore Bratislavy upravili 
dopravné značenie aj v Trenčíne na Dolnom 
Šianci. 

Na najvyšších miestach konečne pochopili, že záplava 
dopravných značiek je kontraproduktívna a na základe 
toho sa postupne upravujú predpisy. Takéto značenie 
po novom patrí len do extravilánu, pretože vodič v 
intraviláne má kruhový objazd očakávať. Požiadame 
dopravný inšpektorát o zrušenie tohoto 
nadbytočného dopravného značenia, čím sa problém 
vyrieši. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: V januári 
sme žiadali o odstránenie jednej z mnohých 
smetných nádob, ktorá vytvára úzke hrdlo na 
frekventovanom chodníku v zastávke MHD 
Gymnázium. Rešpektujeme zaslané odborné 
stanovisko: „Keďže ide o frekventovanú 
zástavku a nádoby bývajú pri vývoze plné 
nepovažujeme za opodstatnené znižovať 
počet nádob na tejto zástavke,“ navrhujeme 
nádobu iba presunúť z dnešnej polohy do 
medzery medzi prístreškami. Nádoby vďaka 
navrhnutej úprave budú rozmiestnené 
rovnomerne (nie dve na jednom metri 
štvorcovom, ako dnes) po celej zastávke a 
nebudú prekážať chodcom. 

Požiadavka na presun uličnej nádoby bola zadaná na 
zberovú spoločnosť. Nádobu presunú aj s ohľadom na 
bezproblémové zabezpečovanie vývozu. 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame 
zaradiť do poradovníka prác opravu 
poškodenej zámkovej dlažby na chodníkoch, 
pri styku ulíc Vojtecha Zamarovského a Marka 
Aurélia v starom meste. 

Oprava dlažby bude zaradená do plánu opráv na 
úseku miestnych komunikácií 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme 
presunúť nevhodne umiestnenú nádobu na 
odpad na zastávke MHD Dolný Šianec – 
pravdepodobne nie je väčšine cestujúcich 
veľmi príjemné pri čakaní sedieť na lavičke, 
kde ponad váš chrbát hádžu ostatní cestujúci 
odpadky do koša. 

Uličná nádoba na aut. zástavke Dolný Šianec bude 
presunutá spoza lavičky bližšie k označníku.  

MUDr. Žďárský: Počíta sa s touto plochou v 
rámci rekonštrukcie pešej zóny na 
Hviezdoslavovej ulici? Ak nie vedela by tam 
vzniknúť oddychová zóna, napríklad cvičebné 
príslušenstvo pre seniorov? 
Od obyvateľov ulice Hviezdoslavova mám 
podnet, že sa tam nedeje tzv. "ručný zber 
odpadu" tak ako inde v centre. Je 
zazmluvnená táto služba aj na tejto ulici? 

Táto plocha verejnej zelene nie je vhodná na 
umiestnenie oddychovej zóny a ani žiadnej stavby, 
nakoľko sa nachádza na frekventovanom mieste a 
prechádza cez ňu množstvo inžinierskych sietí – 
plynovod, teplovod, oznamovací kábel, elektrina. 
Zároveň bolo  k tejto požiadavke dané stanovisko za 
ÚSŽP - odpady – čistenie verejných priestranstiev tzv. 
“ručný zber“  zabezpečuje UIS a MHSL.  
Predmetná plocha zároveň nie je súčasťou 
pripravovanej rekonštrukcie Hviezdoslavovej ul.  
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P.Egg.: Dovoľujem si poukázať na stav 
prostredia na pravom brehu Váhu (lokalita 
novo vystavané bytovky po 1,5 km značku na 
hrádzi). Ide o priestor obhospodarovaný 
Povodím Váhu. Po ťažbe dreva tu na brehu 
ostalo 5 fúr drevného odpadu (štiepky) a to v 
bezprostrednej blízkosti vodného toku. V 
prípade zvýšenia hladiny Váhu o 1 m (topenie 
snehu, vytrvalý dážď, odpúšťanie vodných 
nádrží) dôjde k odplaveniu odpadu a 
značnému znečisteniu nižšie inštalovaných 
stavidiel. Ekologické pohľady smerom na 
vodné vtáctvo a pohyb ľudí v tejto lokalite nie 
je adekvátny. 

Útvar ÚSaŽP kontaktoval  správcu toku Slovenský 
vodohospodársky podnik telefonicky a posielame ich 
vyjadrenie: 
Štiepku, ktorá na uvedenom mieste vznikla z ich 
údržby zelene, evidujú a  postupne ju  rozhrnú.   

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

P.Č. Požiadavka 

1. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: S ohľadom na postupné uvoľňovanie opatrení 
zamedzujúcich šíreniu COVID-19, navrhujeme zvážiť ukončenie neobsadzovania predných radov v 
tých autobusoch MHD, ktoré sú vybavené uzavretou kabínou vodiča (tzn. všetky vozidlá, okrem 
podnikových čísel 22, 67 a 68). Neobsadzovaním predných radov sa kapacita sediacich 
cestujúcich znižuje až o 4 miesta, vďaka čomu sa, paradoxne, tlačí viac ľudí na menšej ploche. K 
zrušeniu tohto typu obmedzení pred časom pristúpil napr. Dopravný podnik mesta Košice. 

2. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Vnútroblok 28. októbra - Dlhé Hony – Inovecká. Nový 
asfaltový povrch pri ihrisku vo vnútrobloku “s medveďmi”: pri preberaní prác prosíme 
reklamovať nerovnosti v novom povrchu a otočiť kryt na kanáli o 90 stupňov, aby bol bezpečnejší 
pre pohyb malých korčuliarov a cyklistov. 

  
3. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Na základe nášho stanoviska k povoľovaniu letných terás, 

prosíme o odpoveď, či boli terasy posúdené z hľadiska bezpečnosti ich umiestnenia pri fasádach s 
potenciálnou hrozbou opadávania omietky a ak áno, s akým výsledkom, s akými konkrétnymi 
závermi v prípade konkrétnych terás. 

4. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Informačný systém na Inoveckej ulici neaktuálne odkazuje 
na City University, ktorá už žiaľ v Trenčíne ukončila svoju činnosť a jej bývalá budova bola 
prestavaná na obytný dom - prosíme o aktualizáciu - odstránenie neaktuálnej šípky. 
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5. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Sme radi, že sa zjavne chystá otvorenie detského ihriska 

medzi ulicami Beckovská - Bezručova - Inovecká (KUPAS) - prosíme však o informáciu o pôvode 
štiepky použitej na dopadových plochách - je to materiál dokázateľne chemicky neošetrený, s 
certifikátom pre použitie na detské ihriská? 

 
6. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Výrub pri plote vily na samotnej hranici lesoparku Brezina 

na spodnej hrane Čerešňového sadu - stromy sa vo väčšine podľa obhliadky pňov zdali celkom 
zdravé - kto bol iniciátorom výrubu? kto ho povolil? a aký bol dôvod výrubu? 

 
7. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Lesopark Brezina - Chodník z Átria pri Mestskom úrade do 

Čerešňového sadu - podľa fotografií  je zrejmé, že z chodníka sú povypadávané kusy dlažby, 
upozorňujeme na potrebu opravy chodníka po celej jeho dĺžke - takýchto vád, ako je vidno na 
fotografiách, je viacero. 

  
8. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Lesopark Brezina - chodník v Čerešňáku - porušená kovová 

obruba (pravdepodobne nejakým motorovým vozidlom, ktoré tam však nemalo čo robiť), 
nebezpečná trčiacou ostrou hranou - prosíme o opravu. 

 
9. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Opakovane upozorňujeme na špinu (vrátane jesenného 

lístia) v podchode pod Chynoranskou traťou na Noviny - prosíme o nejaké systémové riešenie - 
nastavenie pravidelného upratovania podchodu a jeho okolia. 
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10. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Pozostatok vianočnej výzdoby? pred domom na Mierovom 

námestí 25 sú na dvoch stromoch pozostatky (pravdepodobne) vianočného osvetlenia - zásadne 
to nezavadzia, je to skôr estetický nedostatok - je možné to odstrániť? 

 
11. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Rozdrobený asfalt na chodníkoch - často roztrúsený aj na 

priľahlých cestách, kde hrozí odhodenie kusov asfaltu od kolies prechádzajúcich áut - takýchto 
miest sú po Trenčíne desiatky, možno stovky, uvedomujeme si to, treba to však upratovať - sú na 
to stanovené postupy? Napríklad v rámci upratovania zimného posypu? či? Kto je za to 
zodpovedný? MHSL? Kde je prípadne možné také problematické miesta nahlasovať? 

 
12. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: V predošlých podnetoch sme dopravcu požiadali o zrušenie 

hlásenia „konečná, prosím, vystúpte“ na (priebežných) konečných zastávkach. Ďakujeme za 
vykonanú úpravu, prosíme však o opravu – spolu so zrušením hlásenia o konečnej zastávke sa 
prestal hlásiť aj názov takejto zastávky po príjazde vozidla do nej. Ak je to technicky možné, 
navrhujeme, aby sa nehlásil len text „konečná, prosím, vystúpte“ – ale samotný názov zastávky 
sa hlásiť môže. 

13. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame dopravcu, aby upozornil svojich vodičov, že 
priestor dočasne neobsadzovaných prvých radov sedadiel neslúži ako úložisko odpadu a rôznych 
iných vecí – starých vedier, handier, krabíc a podobne. Pokiaľ chceme do MHD prilákať nových 
cestujúcich, považujeme takýto neporiadok vo vozidlách za neakceptovateľný. 
Fotografia pochádza z 11.3.2022, z vozidla podnikového čísla 11. Problém sa však týka viacerých 
vozidiel, dopravcovi odporúčame vykonať komplexnú kontrolu. 
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14. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Radi by sme sa informovali, kto je vlastníkom kvetináča, 
ktorý je súčasťou portálu vjazdu do podzemných garáží pred budovou ČSOB na Vajanského ulici. 
Rastie v ňom vysoká tráva a burina, pomohlo by mi vykonanie údržby (pokosenie, alebo výsadba 
vhodnej zelene). 

 
15. Navrhujeme zvážiť výmenu zvislého dopravného značenia na spojke medzi starou Hasičskou a 

Palackého ulicou, ktoré je vplyvom poveternostných podmienok a nedávnej rekonštrukcie 
budovy vyblednuté a znečistené. Prosíme, aby aj po výmene zostalo značenie pripevnené na 
fasáde, vďaka čomu netvorí bariéru na úzkom chodníku. 

 
16. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Dňa 12.4.2022 prebiehalo čistenie kanálových vpustí na 

Partizánskej ulici. Chcel som sa spýtať na harmonogram takéhoto čistenia. Či bude prebiehať 
systematicky, alebo len v konkrétnych prípadoch. Napríklad na Ulici I. Olbrachta sú kanálové 
vpuste dlhodobo upchaté a neplnia tak svoj účel. 

 
17. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Chceli by sme sa spýtať na možnosť vybudovania chodníka 

popri Vojenskej nemocnici. Teda logického bezbariérového prepojenia obyvateľov bytovej 
„štvrte“ na Ulici I. Olbrachta. Kde výstavba stále prebieha. Navrhované trasovanie chodníka 
zobrazuje fotografia nižšie. Zároveň, či bude nutné „zapustiť“ parkovisko na ľavej strane hlbšie do 
zelene. Ide nám o vyjadrenie, či z pohľadu Útvaru mobility má takýto chodník zmysel.  
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18. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Obyvatelia nás opakovane upozornili na sľubovanú opravu 
zo strany spoločnosti ERAN, ktorá pred niekoľkými rokmi realizovala výstavbu bytového domu v 
susedstve domu na Soblahovskej 1104. Vtedy bola ťažkou technikou využívaná aj časť 
komunikácie/chodníka, ktorá je na fotografiách nižšie. Chceli by sme Vás poprosiť o aspoň 
lokálne opravy dvoch častí, ktoré sú zobrazené na fotografiách nižšie. 

  
19. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Na webe mesta (Civilná ochrana » Mesto Trenčín 

(trencin.sk)) je na území mestskej časti Stred uvedený CO kryt na Súdnej ulici 305/5, s kapacitou 
ukrytia 100 osôb. Radi by sme si daný CO kryt obzreli ako poslanci (Medal, Ščepko). Chceli by sme 
poprosiť o termín možnej obhliadky tohto krytu, kde Mesto Trenčín vykonáva údržbu. 

20. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Koncom roka 2021 sme navrhovali do rozpočtu vyvýšený 
chodník plynule nadväzujúci na ten na Ulici I. Olbrachta tak, aby bola „nútene“ dodržiavaná 
dopravná značka STOP a tým dosiahnutá vyššia bezpečnosť chodcov, ale aj cyklistov a deti na 
kolobežkách. Toto riešenie nebolo odporúčané Útvarom mobility s argumentom, že sa nájde 
vhodnejšie riešenie. Preto by sme sa chceli spýtať o aké riešenie pôjde a kedy by mohlo byť 
zrealizované. Jedna z fotografii zachytáva pohyb detí na kolobežkách cestou do školy, ktoré veľmi 
neriešia ani rýchlosť a neuvedomujú si nebezpečenstvo nezastavenia vodiča pred križovatkou. K 
takýmto situáciám tu dochádza často. Okrem toho rozhľadové parametre zo strany vodiča sú 
limitované.  

 
21. MUDr. Žďárský: Kto má na starosti upratovanie podchodu pod ulicou Električná? Občania sa mi 

sťažujú na neporiadok a žiadajú posilnenie policajných hliadok v tejto lokalite.  

22. MUDr. Žďárský: V akom režime funguje udržiavanie sôch ako napríklad tej pred ZUŠ? Je možné ju 
reštaurovať alebo inak očistiť? Je možnosť nasadiť do jej okolia ruže ktoré tam myslím aj kedysi 
boli? 

23. MUDr. Žďárský: Majú povolenie príslušníci silových zložiek na parkovanie v blízkosti domu 
armády na Hviezdoslavovej keď tam majú nejakú "akciu"? Vieme im ako mesto ponúknuť iné 
plochy alebo mestské parkoviská, aby nezaberali pešiu zónu? 

24. MUDr. Žďárský: Kedy sa plánuje rekonštrukcia ulice Hasičskej v časti od prechodu pri Zlatej 
Fatime na Palackého až na hlavnú cestu? Je v katastrofálnom stave a to sa nachádza v centre 
mesta. 

25. MUDr. Žďárský: Má mesto Trenčín prehľad o tom, koľko odpadu v produkujú jednotlivé 

domácnosti? 

5. RÔZNE 
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 V rámci tohto bodu prebiehala diskusia o dopravnej a parkovacej situácii v okolí nemocnice, 
o úvahách a potenciálnych riešeniach.  

6. ZÁVER 
MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil aprílové zasadnutie výboru. 
Najbližšie zasadnutie sa bude konať 9.5.2022 o 16:00 vo Veľkej zasadacej miestnosti MsÚ. 

 
 
Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     
v Trenčíne dňa 11.4.2022      
 
 
 

MUDr. Šimon Žďárský   
 Predseda VMČ Stred 

 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17:00 hod.  

 


